149#开孔板印刷内容,尺寸按系统GGDRR3219LD(RTF3219A)





HANA-LD GEO Model:GGDRR3219LD DISCLAIMER

Use outside line for reveal mount
Sink rim is 1/4" revealed for the countertop opening
Use inside line for flush mount
Sink rime is flush to the edge of the countertop opening.

Dimensions of the sinks may vary slightly from unit to unit. It is the responsibility of the operator to verify the exact dimensions of the sink with the physical template or the Digital DXF File prior to any cutting.

For the most accurate cut, it is strongly recommended to compare the provided template or DXF file directly to the actual sink.

PEARL /Superprem shall not be held liable for any cutting errors, including but not limited to those resulting from the use of incorrect dimensions in any computational or measurement device. No warranties are given for centrelines or position of template on the countertop.

#lifewithpearl

Use This Line for FLUSH MOUNT CUT

Utilisez cette liqne pour la COUPE FLUSH MOUNT

HANA-LD GEO

Modèle: GGDRR3219LD

CLAUSE DE NON-RESPONSABILITÉ

Utiliser la ligne extérieure pour le montage révélateur. Le bord de l'évier est révélé de 1/4" pour l'ouverture du comptoir. Utiliser a ligne intérieure pour un montage encastré. Le rebord de l'évier affleure le bord de l'ouverture du comptoir

Les dimensions des éviers peuvent varier légèrement d'une unité à l'autre. il est de la responsabilité de l'opérateur de vérifier les dimensions exactes de l'évier avec le gabarit physique ou le fichier numérique DXF avant toute découpe.

Pour une coupe la plus précise possible, il est fortement recommandé de comparer le modèle fourni ou le fichier DXF directement à l'évier réel.

PEARL /Superprem ne pourra être tenu responsable des erreurs de découpe, y compris, mais sans s'y limiter, celles résultant de l'utilisation de dimensions incorrectes dans tout appareil de calcul ou de mesure. Aucune garantie n'est donnée pour les lignes médianes ou la position du gabarit sur le comptoir.

#lifewithpearl

lifewithpearl.com